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LIQUID MICROBIAL INOCULANT INOCULANT MICROBIEN LIQUIDE

AGTIV® STIMULATE™ L POTATO is a concentrated microbial inoculant in liquid 
form. AGTIV® STIMULATE™ provides a healthy root zone which leads to better 
yield. As a root colonizer, it stimulates the plant to grow more efficiently.

Developed with PTB185 technology, the product contains the natural beneficial 
microorganism Bacillus inaquosorum (formerly known as Bacillus subtilis.).

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS
Bacillus inaquosorum: 2 X 109 viable spores per gram (ml) 
 
Active ingredient derived from 2023058S Fertilizers Act 

DIRECTIONS FOR USE
A bladder of 8 liters of AGTIV® STIMULATE™ L POTATO covers 8 ha (20 acres) . 
Apply inoculant in the furrow, directly on the seed pieces, at a rate of 
1000 ml/ha (400 ml/acre).

RECOMMENDATIONS
• Open package only when ready to use.
• Shake well before use and maintain a constant and effective agitation in the 
 tank during application.
• Calibrate the application system to deliver the correct amount of inoculant.
• Ensure the tank and the liquid application system are clean and free of 
 chemical residues.
• Ensure the temperature of the diluted tank mix doesn’t exceed 22°C (72°F).
• Apply within 6 hours following mix into the tank.
• Respect the best before date on the label.

STORAGE AND HANDLING
• Store in a dry cool place.
• Do not freeze or expose to intense heat.
• Avoid eye contact or to open wound.
• Wear gloves and googles during handling.
• If eye contact, rinse the eyes immediately with water.
• If skin contact, wash with soap and water.

 This product must be used according to the manufacturer’s restrictions and recommendations. Premier 
Tech Ltd. and its affiliated and/or licensed companies do not allow the reformulation and/or the 
reconditioning of this product to generate any commercial product.

AGTIV® STIMULATEMC L POMME DE TERRE est un inoculant microbien concentré 
sous forme liquide. AGTIV® STIMULATEMC assure une zone racinaire saine qui 
conduit à un meilleur rendement. En tant que colonisateur de racines, il stimule 
le plant pour une croissance plus efficace.

Formulé à partir de la technologie PTB185, le produit contient le microorganisme 
bénéfique naturel Bacillus inaquosorum (anciennement connu sous le nom 
Bacillus subtilis.).

ANALYSE MINIMALE GARANTIE 
Bacillus inaquosorum : 2 X 109 spores viables par gramme (ml)
 
Matière active dérivée de 2023058S Loi sur les engrais 

MODE D’EMPLOI
Un sac de 8 litres de AGTIV® STIMULATEMC L POMME DE TERRE couvre 
8 ha (20 acres).
Appliquer l’inoculant dans le sillon, directement sur les tubercules, à un taux 
d’application de 1000 ml/ha (400 ml/acre). 

RECOMMANDATIONS
• Ouvrir l’emballage seulement lorsque prêt à utiliser.
• Bien agiter le contenu avant utilisation et maintenir une agitation constante 
 et efficace tout au long de l’application.
• Calibrer le système d’application afin d’appliquer la bonne dose d’inoculant.
• S’assurer que le réservoir et le système d’application liquide sont propres 
 et exempts de tout produit chimique.
• S’assurer que la température du mélange dans le réservoir ne dépasse  
 pas 22°C (72°F).
• Appliquer le produit dans les 6 heures suivant le mélange dans le réservoir.
• Utiliser avant la date de péremption indiquée sur l’emballage.

ENTREPOSAGE ET MANUTENTION
• Entreposer dans un endroit frais et sec.
• Ne pas exposer au gel ou à une chaleur intense.
• Éviter tout contact avec les yeux ou une plaie ouverte.
• Porter des gants et lunettes de sécurité lors de la manipulation.
• Si contact avec les yeux, rincer immédiatement.
• Si contact avec la peau, nettoyer avec de l’eau et du savon.

Ce produit doit être utilisé selon les restrictions et recommandations du manufacturier. Premier 
Tech Ltée et ses compagnies affiliées et/ou licenciées n’autorisent pas la reformulation et/ou le 
reconditionnement de ce produit afin de générer quelque produit à destination commerciale.
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